
Application (resume + cover letter)

hr@windigo.travel

Are you passionate about the outdoors, adventurous, have strong
leadership skills that inspire confidence and, most of all, like to share
your knowledge? If you said yes to any of those then, becoming a
Windigo Guide is the perfect opportunity for you!
 
You'll get to expand your skills while guiding multi-day trips through
North America's most breathtaking landscapes, driving a 15-
passenger vehicle, being in charge of meals and budgeting, giving
interpretive talks, and doing what it takes to ensure each trip is
successful in creating unforgettable experiences for your clients !

Tour Leaders &
Adventure Guides 

WE’RE HIRING

ADVANTAGES
Accommodation during and between tours (outside of Quebec)
Meals provided on working days
Transportation cost at the beginning and at the end of the season
Fun : Weekly BBQ nights, end-of-season party...
And much more !

PREREQUISITES

Be 21 years old or older Class 4 driving license

Valid First Aid Certification (16h with CPR)

Knowledge of the destination



Postulez (CV + lettre de présentation)

rh@windigo.travel

Vous êtes passionné de plein-air, êtes un mordu d'aventures, avez
un fort leadership qui inspire confiance et, plus que tout, vous aimez
partager vos connaissances? Ce défi est peut-être pour vous !

Devenez guide Windigo ! Guider des voyages d'aventure à travers les
plus beaux paysages d'Amérique du Nord, conduite d'un véhicule 15
passagers, gestion des repas et d'un budget, interprétation de la
faune et de la flore, s'assurer du bon déroulement du séjour et faire
vivre des expériences inoubliables !

Guide en tourisme
d’aventure

ON RECRUTE

AVANTAGES
Logement pendant et entre les circuits (hors Québec)
Repas pendant les jours de travail
Frais de déplacement pris en charge (en début et fin de saison)
Du fun : BBQ chaque vendredi, party de fin de saison...
Et bien d’autres !

PRÉREQUIS

Avoir 21 ans ou plus Permis de conduire Classe 4B

Certification premiers soins (16h avec RCR)

Connaissance de la destination

Parler anglais


